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Naar aanleiding van de RIB (17R. 00674), ontwikkelingen rondom de pilot I-PGB hebben de fracties  

CU-SGP Woerden en CDA Woerden een aantal vragen. De stand van zaken is dat het college heeft 

besloten om het woord "pilot" van dit project af te halen en het I-PGB structureel onderdeel te laten 

zijn van de gemeentelijke voorzieningen.  

Onderzoekbureau TNO presenteerde echter haar eindrapport met forse kritiek op veel aspecten van 

de proef. De uitvoering is enorm onderschat en resultaten blijken tegen te vallen. En het aantal 

deelnemers slechts beperkt, want door de rommelige start zijn veel potentiële deelnemers 

afgehaakt.  

Op termijn zou het I-PGB moeten zorgen voor een verlaging van de administratieve lasten. In eerste 

instantie nemen de administratieve lasten echter juist toe en is een investering in ICT vereist. 

1) Wat gaat het college eraan doen om de kritieken goed te verwerken?  

2) Het l-PGB is nu alleen maar mogelijk met voorfinanciering door de gemeente. Dat brengt 

risico met zich mee. Hoeveel is en wordt er voorgefinancierd?  

3) Een financiële kosten-batenanalyse heeft TNO niet opgenomen in haar rapportage. Wat is de 

eerste inschatting van het college?  

4) Opnemen van de I-PGB in de reguliere bedrijfsvoering raakt het budgetrecht van de raad. 

Wanneer kan de raad hiervoor een raadsvoorstel verwachten?  

CU-SGP Woerden, Hugo Bulk 

CDA Woerden, Vera Streng  

 

 


